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Kabar (15 Nisan 2019)
 
Kırgızistan Cumhurbaşkanı Sooronbay Ceenbekov, Ülkemizi Alman işadamlarına açmak 
niyetindeyiz. dedi.

Cumhurbaşkanlığı Basın Merkezinden yapılan açıklamaya göre, Devlet Başkanı Ceenbekov 15 
Nisanda Bavyera Ekonomi, Kalkınma ve Enerjiden Sorumlu Devlet Bakan Yardımcısı Hubert 
Aivanger ile bir araya geldi.

Hubert Aivanger ile yapılan toplantıda Münihte düzenlenen Kırgızistan-Almanya İş Forumuna 
katılımı için Bavyera Devlet Bakan Yardımcısına teşekkür ederek, Kırgızistana davet eden 
Ceenbekov, ifadelerini şöyle devam etti:

Bağımsızlık kazandıktan sonra, devletliğimizin oluşumunun zor yolundan geçtik, ancak kendi 
gelişim yolumuzu bulabildik. Biz bir parlamento cumhuriyetiyiz ve insan haklarına saygı 
gösterileceği ve insanların görüşlerinin ilk geleceği demokrasiyi kurma yolunu kesin ve bilinçli 
olarak takip ediyoruz. Ancak ekonomiyi yükseltmeden, bu sistemi korumak, demokrasinin ilkelerini 
korumak çok zordur.

Bavyeranın ekonomik, finansal, endüstriyel, yenilikçi ve yatırım olanakları Kırgızistanda iyi 
bilindiğini dile getiren Sooronbay Ceenbekov, Ülkemizi Alman girişimcilere açmak, çeşitli alanlarda 
ortak büyük ve orta ölçekli projeleri teşvik etmek istiyoruz. Alman ortaklarımıza karşılıklı yarar 
sağlayacak işbirliği teklif edecek bir şeylerimiz var. Sizleri ve ülkemizdeki Alman firmalarının 
temsilcilerini görmekten memnuniyet duyarız. diye konuştu.

Ekonomik alanda verimli işbirliğinden umit ettiğini ifade eden Hubert Aivanger, Geçtiğiniz yola, 
gösterdiğiniz hikayeye saygı duyuyoruz. Kendi devletliğinize ulaştınız, parlamenter demokrasiye 
sahip bir ülke oldunuz. Tabii ki, bu yol kolay değildi. Toplum yeni koşullarda yaşamayı 
öğrenmelidir. Uzun vadede, ülkenizin seçtiği yolun olumlu ve pozitif olduğundan kesinlikle eminim. 
dedi.

Ekonomik potansiyele değinen Bavyera Devlet Bakan Yardımcısı, buradaki turizmin işbirliğine ilgi 
duyan en büyük sektörlerden biri olduğu görüşünü dile getirerek, Sadece güzel manzaranın değil, 
aynı zamanda dünyanın hala düzenli olduğu ve her şeyin eskisi gibi kaldığı bu ülkelere turist olarak 
gitmek giderek daha popüler ve modern hale geliyor. Elbette daha da geliştirilmesi gereken çok 
güçlü bir tarım sektörünüz ve tarımınız var. Temiz ve çevre dostu olan ve başarıyla Avrupa 
pazarlarına satılan çok sayıda ürününüz var. şeklinde konuştu.

Dijitalleşmenin geliştirilmesi, iletişim altyapısının geliştirilmesi ihtiyacına dikkat çeken Aivanger, 



Kırgızistan'ı memnuniyetle ziyaret edeceğini kaydetti.
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